
 

Gårslev skole,  

Gårslev Østergade 3,  

7080 Børkop 
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www.gaarslevskole.dk 

e-mail: gaarslevskole@vejle.dk   

              

     

Skolebestyrelsesmøde  
Onsdag den 31.maj 2023, kl.17.00-19.30 
Mødeleder: Agnete 
Referent: Susanne 
Afbud: Peter L. 
Fraværende: Peter L 

Dagsorden 
Mødedeltagere: Agnete, Karina, Laila, Line, Lise, Morten, Peter, Jette, Trine, 
elevrådsrepræsentanter, Peter og Susanne 

1 17.00-17.05 Godkendelse af referat fra april 
(Bilag 1) 
Beslutning 
 
Godkendt 

2 17.05-17.15 Nyt fra elevrådet 
Orientering 
 
Evaluering af emneuge: 

- Godt med blandende hold i emneugen. 
- Sjovt med en emneuge med blandede klasser. Fedt at vi arbejdede 

med noget forskelligt, ikke bøger og computer. 
- Fedt med tid til hygge og pauser. Fedt at kunne hjælpe mange 

forskellige (serviceteam) 
- Det var lidt kedeligt at være på samme hold hver dag (fritid). 

Skulle forklare de samme ting til de forskellige hold. (6.kl). 
 

Evaluering af skolefesten: 
- Godt med åben scene og fint udvalg af boder. 
- Fedt at der var spil og minigames man kunne prøve. 
- Vil gerne have muligheden for at kunne spille fodbold til 

skolefesten. 
- Skolefesten var kedelig, der mangler et diskotek med DJ.  
- Længere skolefest og så fri fredag. 

 
Skoleboden indtil sommerferien 

- Sælge ud af rugbrød og pizzasnegle. 7 kr. for en pizzasnegl. To 
rugbrød for 5 kr. 

- Torsdag den 1/6 sælger vi is i 12-pausen (5.kr. pr. is – én is pr. 
pers.) 

 

3 17.15-17.30 Revidering af principper mm (jf. årshjul) 
• Retningslinje for deltagelse i idrætsundervisningen. 

Til godkendelse. 
Godkendt efter rettelses af en enkelt stavefejl. 
 
• Princip for elevråd  

http://www.gaarslevskole.dk/


Drøftelse af, om 3.klasse skal være repræsenteret i elevrådet. 
Enighed om at afprøve, at 3.klasse repræsenteres fra uge 7 og resten 
af året, så de får en fornemmelse af, hvad det vil sige at sidde i 
elevrådet. Dette tilføjes princippet, og tages op til evaluering om et år. 
Skal det tilføjes, at elevrådet har en fast dagsorden og måske et 
årshjul. 
Kan bestyrelsen forberede nogle spørgsmål, som behandles i 
elevrådet? 
 
• Princip for AKT. Ledelsen foreslår, at vi sletter dette princip, da der 

i forvejen er nogle overordnede rammer for AKT i Vejle Kommune. 
 
Enighed om, at princippet slettes. 
 

(Bilag 2+3+4) 
Orientering, drøftelse og beslutning 
 

4 17.30-17.45 Budgetopfølgning (jf. årshjul) 
Orientering 
 

5 17.45-18.00 Evaluering af Gårslev Minibyfest 2023 (jf. årshjul) 
Orientering, drøftelse og evt. beslutning 
 
Fra elevrådet: 

- Godt med åben scene og fint udvalg af boder. 
- Fedt at der var spil og minigames man kunne prøve. 
- Vil gerne have muligheden for at kunne spille fodbold til 

skolefesten. 
- Skolefesten var kedelig, der mangler et diskotek med DJ.  
- Længere skolefest og så fri fredag. 

 
Fra personalet: 

- En god uge, hvor børnene selv har været med til at styre 
processerne 

- Børnene har været positive og samarbejdet godt. Der har stort set 
ikke været konflikter børn imellem 

- Der er kommet nye legeaftaler ud af at arbejde på tværs 
- Enkelte børn, især de yngste, synes de savnede deres egen klasse. 
- Godt for både børn og voksne at arbejde på tværs af alder og 

faglighed. 
- En god fest, men en dejlig uformel stemning. 
- Tid til at man som medarbejder kunne tale med forældrene 
- Nogle medarbejdere savner skolekomedien og projektopgaven, 

men er klar over, at ikke alt kan presses ind i ugen. 
- Der manglede noget liv i skolegården efter spisningen. Man 

opdagede måske ikke helt aktiviteterne i store aula. 
- Musik i skolegården 

 
Fra skolebestyrelsen: 

- Har fået glade børn hjem, der har nydt at tage ansvar. De har haft 
en sjov og fed skolefest 

- Godt indtryk af at ugen har været super god og givet nye 
venskaber. 



- Godt koncept, men der må gerne være bedre kommunikation om, 
hvad der foregår i løbet af aftenen. 

- Festen bliver opdelt, når det foregår på begge sider af skolen. 
Gerne musik der binder sammen. 

- Rigtig hyggelig fest. Ærgerligt at der ikke var bedre lyd til talerne 
ved Tarzanbanen 

- Savnede at alle klasser optrådte i skolegården 
- Nogle havde måske andre forventninger til en Minibyuge, da den 

tidligere har været anderledes. 
- Synliggøre, hvad formålet er med skolefesten og kommunikere 

dette ud. 
- Det har været fint, at der ikke var alkohol til festen. 

 

 18.00-18.15 PAUSE 

6 18.15-18.35 Orientering fra 
 

• Skolebestyrelsesformanden 
- Agnete og Karina var til borgermøde vedr. nedlæggelse af 

busrute 204. Forhåbentlig har lokalrådet været ude i så god tid 
at beslutning om nedlæggelse kan påvirkes 
 

• GSV 
- Tarzanbanen er drøftet på det seneste møde. GSV efterspørger 

om en person fra skolebestyrelsen vil deltage i GSV´s møder og 
være bindeled. 
Skolebestyrelsen spørger nysgerrigt til, hvad formålet  
 

• Møllehuset 
- Samarbejde på lederniveau om brev vedr. nedlæggelse af 

busrute. 
- Overleveringsmøde mellem skole og Møllehuset 
- Besøg af kommende skolestartere torsdag den 1/6 

 
• Personalet   

- Tour de Gårslev næste onsdag 
- Indskolingen tager til Madsbyparken den 14/6 
- Klassebesøg i Skærup Zoo 
- Fokus på at sende 6.kl. godt afsted 
- Påtænker en fælles udflugt i kommende skoleår 
- 4. og 5.klasse forbereder Bornholm 
- Der arbejdes med eleverne trivselsmålinger og mellemtrinnet er 

startet op på klassernes sociale årsplaner med afsæt  
 

• Fritidshuset  
- Udflugt til Legoland for SFO2 
- Der er mange børn tilmeldt de fire ugers feriepasning 
- I uge 26 laves en tur til Givskud 
- Cecilie har haft sin sidste dag i praktik, der starter en ny 

studerende den 1/6 
 

• Ledelsen 
- Arbejder med planlægning af kommende skoleår, herunder 
opgaveoversigter og skemalægning. 
- Ressourcepersoner for PLF samt ledelse har været til sjakmøde 



med oplæg om Co-teaching 
- Der har været overleveringsmøde med Møllehuset 
- Arbejdet med færdiggørelse af Tarzanbanen har fyldt en del den 
seneste måned. 
- Emneuge 21 og Gårslev Minibyfest var en fantastisk oplevelse. 
Det har været en fornøjelse at se børn og voksne arbejde sammen 
på tværs af alder, fagområder mm. 
 

7 18.35-19.00 Skolebestyrelsens oplæg til forældremøder samt 
planlægningsmøde for klasseforældreråd 
 

• Oplæg til forældremøder i kommende skoleår  
Oplægget fra indeværende skoleår er vedhæftet.  
Hvilke ændringer/tilføjelser skal der laves?  
(Bilag 5+6)  
Nedenstående er fra evalueringen i sep.2022 

- Forældrene i 6.kl bød ind med ”to stjerner og ét ønske” i forhold til 
skolebestyrelsens arbejde – Line samlede post-it ind (se evt. app til post-it 
behandling). 

- Oplevelse af, at skolebestyrelsens oplæg er blevet mere effektivt i forhold til tid 
og indhold. Så gør det mindre, at en del nok har hørt pointerne flere gange. 

- Lægge vægt på fortælling, om de særlige indsatsområder bestyrelsen har 
arbejdet med 

- Der var flere positive tilkendegivelser i forhold til bestyrelsens arbejde og skolens 
udvikling. 

- Der er kommet en enkelt henvendelse til skolebestyrelsen ift. et øget fokus 
omkring trafiksituationen.  

- Ros til skolens personale for deres ærlige og professionelle tilgang til 
forældremøderne.  

- Input omkring ”introduktion til IT - AULA/MinUdd/Komme-gå modul” kunne det 
foregår i forlængelse af forældremødet? Fx én times møde og så en ½ times 
workshop. 

- Planlægningen af næste skoleårs forældremøder er i årshjulet sat på til mødet i 
maj. 

- Hvordan får vi de sidste forældre med til mødet? Videooptagelse? Referat? 
Slideshow? 

Agnete redigerer oplægget, og tager det med på kommende 
bestyrelsesmøde. 
Der må meget gerne være et oplæg og instruktion omkring Aula/komme-
gå/MinUddannelse. Bedst at skolen står for den del. 
 

• Planlægningsmøde for klasseforældreråd 
Hvem tager opgaven og hvornår skal mødet afholdes? 

 
Drøftelse og beslutning 

 
Mødet må godt ligge primo oktober, efter afholdelse af alle 
forældremøder, men datoen skal meldes ud ved skoleårets start. 
Mødets formål er gensidig inspiration. 
Ved forældremøder udleveres en invitation til mødet. 
Lise og Laila vil gerne stå for arrangement. 
Skolen finder en dato i uge 31 og koordinerer med Lise og Laila. Forslag 
om den 3.okt. 
 
 



8 19.00-19.15 Skolebestyrelsens årsberetning 
Input til indhold og form 
 
Drøftelse og beslutning 
 
Hvis Agnete laver et manuskript, vil Peter gerne hjælpe med at filme. Alle 
er velkomne til at være medvirkende i filmen. 

- Tarzanbanen 
- Retningslinje for idræt 
- Den nye klubstrategi 

9 19.15-19.20 Personsager med orientering om til-/fraflyttede elever 
Orientering 
 
En langtidssygemeldt lærer 
Der er lidt usikkerhed om antal børn i kommende 0.kl. der er til- og 
fraflyttere. 

10 19.20-19.25 
 

Eventuelt 
 

11 19.25-19.30 Formidling til øvrige forældre 
Hvilke punkter skal med, og hvem skriver ud? 

- Retningslinje for idræt 
- Borgermøde vedr. busrute 204 

 
Punkt 1 Bilag 1: Mødereferat april 
Punkt 3 Bilag 2: Retningslinje for deltagelse i idrætsundervisningen 
Punkt 3 Bilag 3: Princip for elevråd på Gårslev skole 
Punkt 3 Bilag 4: Princip for AKT 
Punkt 7 Bilag 5+6: Skolebestyrelsens oplæg til forældremøder 
 
 
 
Kommende møder 

Dato Tid Emne Bemærkninger 
Onsdag den 31.maj kl.17.00-19.30 Skolebestyrelsesmøde  

Torsdag den 15.juni kl.17.00-19.30 Skolebestyrelsesmøde  

 


